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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem készültek el a digitális tananyagok 2020-
ra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország kormánya 2016-ban kinevezte Czunyiné dr. Bertalan Juditot digitális 
tartalomfejlesztésért felelős kormánybiztosnak, aki – az ugyanazon évben meghirdetett Digitális 
Oktatási Stratégia keretein belül – diákok számára tablet-beszerzési programot hirdetett meg, 
tanárok számára pedig képzést, ahol megtanulják a saját területükön alkalmazni a digitális 
eszközöket és tartalmakat, vagyis az addigra elkészülő digitális tananyagokat. Az erről szóló 
1536/2016. (X. 13.) Korm. határozat Sajtóértesülések szerint a kormány ennek keretében 45 
milliárd forintért tervezte 20 ezer laptop beszerzését, azaz egy számítókép 2,25 millió forintba 
kerül.

A 2018-ra meghirdetett digitális átállás nem történt meg, majd amikor 2020 márciusában a 
koronavírus-járvány miatti veszélyhelyzet miatt a kormány bevezette a digitális oktatást, a diákok 
és a pedagógusok számára semmilyen államilag kifejlesztett rendszert nem tudtak biztosítani.

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek alapján a következő kérdésekben kérem tájékoztatását:

Hol tart az iskolák számára a laptopok beszerzése? 

Milyen típusú laptopokról van szó? Mi indokolja az egy laptopra jutó 2,25 millió forintos árat? 

Mi az oka, hogy a digitális tananyagok 2020-ra sem készültek el? 

Czunyiné dr. Bertalan Judit, akinek kormánybiztosként ezt a munkát kellett volna felügyelnie, 
mennyi havi tiszteletdíjra jogosult és megbízatása alatt eddig összesen mennyi juttatást kapott? 



A digitális átállás megvalósításáért hivatalosan ki a felelős? Dr. Deutsch Tamás, Czunyiné dr. 
Bertalan Judit, vagy valaki más? 

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Tisztelettel:

Dr. Oláh Lajos 
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